



## **Bestyrelsesmøde 01/2023 – referat, endelig udgave**

**Dato & tid:** Onsdag den 11. januar 2023, kl. 18:00

**Mødested:** Hos Lars Hjorth, Våseskov 7, 4293 Dianalund

**Deltagere:** Jørgen Esbensen (JOES), Lars Hjort (LH), Michael Eisenberg (ME), Per Nielsen (PN)  
René Christoffersen (RC)

### **Dagsorden**

---

#### **Pkt. 0 – Velkommen til René Christoffersen**

Alle medlemmer udvekslede rallymeritter og livshistorier under middagen.

#### **Pkt. 1 – Godkendelse af dagsorden**

Godkendt efter tilføjelse af ekstra underpunkt under pkt. 6.

#### **Pkt. 2 – Godkendelse af referat**

##### **Godkendelse af referat fra DRC-bestyrelsesmøde 05/2022 – bilag 1**

Pkt. 5, JOES: Regnskab for Oresund Rally er afstemt mellem LH og ME, og dermed endeligt.

Pkt. 6, JOES: Skulle tale med Uffe Madsen, HMS, om hillclimb, det er ikke blevet til så meget, for HMS har nu en indgået en aftale med ASKH.

Pkt. 10, JOES: Henvendelser: Der er kommet svar fra VU om vores forslag til reglementsændring om pointgivning i DASU Classic (bonuspoint). Det blev forkastet.

Pkt. 11, JOES: Det var ikke afklaret, hvem der skulle til repræsentantskabsmøde, men det blev JOES.

#### **Pkt. 3 – Medlemstal**

##### **Aktuelt medlemstal og licenser pr. 11. januar 2023.**

I dag har 36 betalt kontingent for 2023. Pr. 11. januar har flere nye løst aktiv DASU-licens. Anders Hasbjerg, Henning og René Christoffersen, Per Brodersen, Fl. Hansen.

Hans Jørgensen og Ole Frederiksen har officiallicenser. Erik Andersen løbslederlicens til pålidelighedsløb, Erik Larsen både løbslederlicens til rally og dommerlicens til rally.

##### **Evt. nye medlemsansøgninger**

Der var en enkelt ukvalificeret, der blev afvist af bestyrelsen.

#### **Pkt. 4 – Økonomi**

##### **Status på DRC's aktuelle økonomi.**

11 januar: kr. 115.837 "i kassen".

##### **Udkast til årsregnskab 2022**

Vi får for første gang i flere år et underskud på kr. 6.743. LH forklarede regnskabet. Underskuddet skyldes bl.a., at generalforsamlingen blev dyrere end forventet, samt at besøget hos Haaning Collection i sagens natur også måtte give underskud. Regnskab færdiggøres til generalforsamlingen i marts.

##### **Opkrævning af kontingent 2023**

Reminder udsendes i sidste uge i januar på FB.

Rykker sendes første uge i februar i en mail, til de medlemmer der ikke har betalt for 2023.

##### **Udkast til model for evt. DRC-årsbudget - bilag 2**

JOES havde ikke nået at sende bilag 2. RC har stor erfaring på området. JOES/RC udarbejder budgetforslag for 2023.

### **Evt. klubsponsor - bilag 3**

RC: Kunne man reklamere på hjemmesiden. Sponsorere kunne få links.

PN og ME frygter forslaget. Ikke drive rovdrift på medlemmer, hellere finde udenforstående.

JOES spørger nogle af medlemmerne, hvordan der ser på at være DRC klubsponsor.

Punktet tages op igen på næste bestyrelsesmøde.

## **Pkt. 5 – Bestyrelsesarbejde i DRC**

### **Hvordan sikrer vi bedst samarbejdet:**

- At vi samarbejder tillidsfuldt, konstruktivt, pligtopfyldende og effektivt?
- At alle kan give og modtage konstruktiv kritik på en måde, så vi samarbejder som et team?

Det talte vi om.

Alle i bestyrelsen udtrykte interesse for at sikre det bedst mulige samarbejde. Man vedtog derfor følgende formulering:

”Det påhviler bestyrelsen at sikre god og åben intern information om bestyrelsens arbejde, beslutninger, afgørelser og aktiviteter. Alle har ansvar for at fastholde sig selv og andre på opgaver, der skal løses.”

### **Hvordan håndterer DRC evt. henvendelser og problemstillinger fra klubbens aktive vedr. dansk rallysport, reglementer, løbsserier og DASU (bestyrelse, RU, VU m.fl.)?**

Der var enighed om, at vi lynhurtigt sender sager og notater rundt i bestyrelsen efter behov. Større sager går til næste bestyrelsesmøde.

Vi får flere og flere aktive medlemmer, og dermed behov for at DRC agerer og handler iht. medlemmernes interesser og ønsker. Vi skal aftale egentlig procedure for henvendelser fra medlemmer.

### **Evt. fremtidig offentliggørelse af referater fra DRC-bestyrelsesmøder.**

Der er sat plads af på ny hjemmeside som option.

På FB kan kun medlemmer læse med.

Der var enighed om, at vi fra og med dette referat offentliggør dem på ny hjemmeside.

## **Pkt. 6 – Opfølgning**

### **Indsats for flere DRC-medlemmer**

Vi fik nogle nye i starten af 2022. Hvad nu? Vi vil vurdere situationen på første møde efter generalforsamlingen i marts.

### **Evaluerings af besøg hos Glad Sport og Porsche.**

LH: Der var stor tilfredshed hos medlemmerne og arrangørerne med begge besøg.

Vi var 27 hos Glad Sport heraf ni gæster. Vi var 40 hos Porsche, heraf 6 gæster. Hos Porsche var alle i bestyrelsen begejstrede for Egon Svanholts foredrag, godt støttet af Tim Svanholt.

### **Drøftelse af første udkast til nyt DRC-website.**

Enighed om, at det er et meget flot udkast fra JOES. Det har været et stort arbejde, og vi er ikke helt i mål endnu.

Medlemmers profil/CV er ikke med, det skal de.

ME og JE inviterer Bork og Terp til en snak om gamle dage, og DRC's historik.

Arne Guldmarks pokaler er hos Hans Jørgensen. Skal vi kalde dem ind til generalforsamlingen? Det blev vist ikke afklaret.

Hjemmesiden vil være klar inden for ca. en måned.

### **Det 12. Oresund Rally 2023**

Hvor mange deltagere vil vi max. have i 12. Oresund Rally?

Vi vil være max 60 deltagere, DASU Classic-kørere har førsteret.

Vil vi forsøge at få en del turister med i år?

Der var ligeledes enighed om følgende:

Med oprettelse af en åben klasse og turistklasse, vil DASU Classic Day indgå i Oresund Rally.

Startstedet i ASKH klubhus på Maglehøj eller hos en af erhvervsskolerne, vil komme an på deltagerantal. Et mindre antal elbiler er en mulighed i Åben klasse, også inden for de 60 deltagere. Alt dette tages op på næste løbsledermøde.

Notat Oresund Rally 2023 – bilag 4 blev drøftet, Det fungerer som overordnet ramme for 2023. LH: Turisterne skal køre sidst. Der må gerne være 100 deltagere, bare der er plads nok. JOES taler med Erik Andersen.

## **Pkt. 7 – DRC's relation til DASU**

**Ift. DRC's henvendelse til DASU af 08.12.2022 ønsker flere bestyrelsesmedlemmer bl.a. at drøfte følgende:**

- Hvad er DRC's præcise mål med denne henvendelse?
- Styrker vi opnåelsen af de mål med det fornyede udkast til henvendelse af 17.12.2022?
- Hvad er DRC's mål i rallysæsonen 2023?
- Hvordan kommunikerer DRC til DASU på en konstruktiv måde, så DASU's bestyrelse siger ja tak og rækker hånden ud?

DASU har ikke besvaret henvendelsen, men i referat af DASU-bestyrelsesmøde 1/2023 hedder det under punkt 4.3.:

Henvendelse fra DRC vedr. DM- rally 2023 (B22-095)

Bestyrelsen har modtaget henvendelse fra Dansk Rally Club (DRC) vedr. DM-rallysæsonen 2023. Bestyrelsen er enig i en række af de synspunkter DRC kommer med i henvendelsen og er i samarbejde med rallyudvalget ved at planlægge et møde med alle rallyklubber i begyndelsen af januar 2023, hvor vi i fællesskab kan få drøftet løsninger på problematikken.

Hele punktet hertil drøftes videre på næste møde.

### **Hvilken rolle skal DRC indtage på DASU-dialogmødet den 15.01.2023?**

- Observere eller indgå i dialog/debat og evt. fremsætte budskaber/holdninger?
- Hvis ja til dialog/debat mv. – hvilke budskaber/holdninger har DRC så?

Bestyrelsen beder JOES og ME gå i dialog på mødet og påvirke udvikling og beslutninger mest konstruktivt ud fra klubbens henvendelse til DASU den 8. december 2022. Vi vil arbejde for, at der oprettes en under-skudsgaranti.

## **Pkt. 8 – Generalforsamling den 15. marts 2023**

**Karleby Forsamlingshus – menu, pris mv.**

PN: 350 pr. kuvert. RC/JOES laver budget.

### **Årsberetning mv:**

JOES laver skriftlig årsberetning. Sendes i udkast til bestyrelsen. Den går med ud sammen med indkaldelsen til generalforsamlingen.

### **Evt. forslag fra bestyrelsen, inkl. forslag til kontingent 2024.**

Vi fastholder kontingent, ellers ingen forslag.

Vi vil mindes Ole Weyvad på generalforsamlingen.

### **Valg:**

Michael Eisenberg, Per Nielsen og Lars Hjorth er på valg – hvem genopstiller? ME og PN genopstiller, LH genopstiller ikke.

René Christoffersen på valg til 1-årig periode. Han opstiller.

Nyt bestyrelsesmedlem. To navne blev bragt i forslag. JOES undersøger.

Revisor? Vi foreslår Peer Glad

Dirigent? Vi foreslår Kenneth Saust

### **Indkaldelse (udarbejdelse, udsendelse, tilmelding, betaling mv.) – hvem er ansvarlig?**

PN

### **Uddeling af hædersbevisninger og pokaler:**

JOES/PN.

PN forsøger at indkalde pokaler.

### **Ansvarlig (planlægning, overrækkelse, evt. forsendelse mv.)**

JOES/PN.

### **Pokaler og plaketter**

PN, plaketter: Finn Richardt.

### **Evt. festlig ceremoni?**

Alle tænker over hvordan præmieoverrækkelsen kan gøres mere højtidelig. PN undersøger mulighed for, at medbringe storskærm til visning af præmiemodtagerne "in action"

### **PR inkl. foto**

ME

### **Evt. kandidater til og valg af modtager af Arne Guldmarks Ærespokal 2022.**

Tre navne bragt i forslag i bestyrelsen. En blev valgt.

### **Foredrag/underholdning – emner?**

Fire personer i kombination to og to blev drøftet. JOES undersøger.

## **Pkt. 8 – DRC's 70 års jubilæum i 2024**

### **Følgende var sat på til drøftelse:**

Skal DRC's 70-års jubilæum markeres med f.eks. reception, fest el.lign.?

Skal der udarbejdes og udgives en jubilæumsbog/-skrift?

Hvis ja til en eller begge spørgsmål:

Hvordan skabes der så nødvendig økonomi?

Hvem påtager sig hvilke opgaver?

Hele punktet overgår til næste møde.

## **Pkt. 9 – Hædersbevisninger, pokaler & turneringer**

### **Slutstatus på div. turneringer mht. stilling og antal deltagere.**

Ole Frederiksen.

### **PR-indsats ift. slutresultat 2022**

Der er sendt PM ud om Kenneth Madsen/Rallykørerpokalen. Resten venter til generalforsamlingen.

### **Evt. reglementsændringer ift. 2023 sæsonen**

Ikke drøftet.

### **PR-indsats ift. sæson 2023**

Ikke drøftet.

### **Opbevaring af ærespokaler – fortsat hos DIF/DASU eller evt. andre steder**

PN: Kan snart være hos Classic Car House.

## **Pkt. 10 – DRC Aktiviteter 2023**

### **Første drøftelse af ideer til DRC-aktiviteter i 2023, herunder allerede fastlagte:**

15.03.2023 – Generalforsamling

13.05.2023 – 12. Oresund Rally

xx.xx.2023 – Tour de Nam-Nam

xx.12.2023 – Julearrangement hos Classic Car House

Generalforsamling og Oresund Rally drøftet, resten overgår til næste møde.

## **Pkt. 11 – Næste bestyrelsesmøde**

### **Dato og mødested**

Fredag den 24. marts kl. 18 hos PN

Vi skal have et ultra kort møde lige inden generalforsamlingen den 15. marts 2023 kl. 17:00-17:45.

## **Pkt. 12 – Eventuelt**

Intet

Mødet slut kl. 22.30.

Ref. M. Eisenberg